
Fra: Anne Randa 
Sendt: onsdag 15. juni 2022 13.40.52 
Til: Trond gaasland 
Kopi: Magnus Mæland; ywa@sydvaranger.com 
Emne: Svar på spørsmål fra åpent møte - områder satt av til petroleumsvirksomhet  
  
Hei, 
  
Viser til ditt spørsmål om avsatte områder til oljeomlastning i kystsoneplan for Varanger. Jeg kunne 
dessverre ikke svare på dette i møtet, men svar på ditt spørsmål finner du under: 
  
  

Videreføring av arealer for petroleumsvirksomhet er videreføring av en allerede eksisterende 
reguleringsplan hvor disse områdene er fastsatt. Områdene er oppdatert etter de tillatelser som 
er gitt. Det er ikke kommunen som gir tillatelse til slik virksomhet, men vi kan regulere arealer til 
formålet. Tar man ut disse arealene fra kystsoneplanen (som er en kommunedelplan) vil 
områdene fortsatt være tilgjengelig for petroleumsvirksomhet gjennom reguleringsplanen med 
navn Reguleringsplan for deler av Korsfjorden og Bøkfjorden (planid: 2007003). 
  
I forslag til bestemmelser for kystsoneplan står det følgende om disse områdene (ANK101-
ANK104): 

 
Andre aktører som også meldte sin interesse om å få svar på dette står som kopimottakere. Svaret vil 
også legges ved referatet. 

  
Vennlig hilsen 
  
Anne Randa 
Samfunnsplanlegger 
Plan og utvikling 
E-post: anra@svk.no 
Tlf : 78 97 74 85 

  
  
Sør-Varanger kommune 

-        En grensesprengende kommune - 
  
 Tenk miljø – trenger du å skrive ut denne e-posten? 
  
Fra: Trond gaasland <trogaa@gmail.com>  
Sendt: mandag 13. juni 2022 20:45 
Til: Anne Randa <Anne.Randa@sor-varanger.kommune.no> 
Emne: Områder for oljeomlasting 

mailto:anra@svk.no


  
Industrien selv har "rømt" kommunen og etablert seg i Nordkapp, der de hadde oljeomlasting en stund. 
Hvorfor avsetter man da i kystsoneplaner egne områder der en aktør selv allerede har konkludert med at 
det ikke for dem, er økonomisk forsvarlig å ha oljeomlasting. 
Og grunnen til at det ikke er økonomisk forsvarlig er vel at man må bruke en del penger på oljelenser og 
annet som sikrer miljøet. Planlegger kommunen å lette på kravene eller har de på andre måter blitt 
endret slik at investering i sikkerhetstiltak ikke blir så nødvendige? 
Om ikke så er tilfelle, kan jeg ikke skjønne hvorfor man skal sette av egne områder for en virksomhet som 
industrien selv har konkludert med at ikke ønskes i kommunen. 
Mvh 
Trond Gaasland 
Leder 
Naturvernforbundet i Sør-Varanger 


